
POLITISK ORIENTERING den 15.
maj  2025  med  formand  Tom
Gillesberg:
ideo quality may improve once
processing  is  complete.
Vestens  verdensorden  er
forbi.
Lad  en  BRIKS+  verdensorden
til gavn for alle komme til.
Meld dig til Schiller Instituttets konference den 24.-25. maj
2025 online og i New York City område. Klik her.

Vi holder også en konference i Berlin den 12.-13. juli 2025.
Mere information kommer senere.

Kontakt os: +45 53 57 00 51; si@schillerinstitut.dk
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